

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12
A	B	C	D	E	F	G	H	I	J	K	L

MARKET	NUMBER	ECN NO.	REVISED	DATE

颜色标注 请参照下图:

提供标注技术要求 (版本号: 0_202007)

- 提供标注的规格、标注标注的日期(QMEL-05.03 《能效标识技术规范》) 的有关要求;
- 标注中必须标注标注于标注的日期;
- 标注中必须标注标注于标注的日期(QMEL-05.03 《能效标识技术规范》) 的有关要求;
- 标注中必须标注标注于标注的日期(QMEL-05.03 《能效标识技术规范》) 的有关要求;
- 标注中必须标注标注于标注的日期(QMEL-05.03 《能效标识技术规范》) 的有关要求;

Energy label technical requirements (version: 0_202007)

- Provide the specifications and the date of the label (QMEL-05.03 "Energy Label Technical Specifications") related requirements;
- The label must be labeled with the date of the label;
- The label must be labeled with the date of the label (QMEL-05.03 "Energy Label Technical Specifications") related requirements;
- The label must be labeled with the date of the label (QMEL-05.03 "Energy Label Technical Specifications") related requirements;
- The label must be labeled with the date of the label (QMEL-05.03 "Energy Label Technical Specifications") related requirements;

DESIGN	型号	MODEL	PRD 移动空调			PART NO.	NXBT(XDKTDL)
CODE	标注号	PART	能效标识 (h/s)			MATERIAL	铜箔纸80克 (背面不干胶层)
PROCESS	类别	REV. NO.	REVISED	DATE			
APPROVED	批准	DATE					
AUTHORIZE	王浩涛	TOTAL SHEETS	1	NO. OF SHEETS			Guangdong Midea Air-conditioning Equipment Co., Ltd

